
 Katarina org.nr 802015-8674  

Protokoll fört vid styrelsemöte den 16 augusti 2023   
På Nytorgsträffen 
 
Närvarande:  Dag Larsson  Ordförande 
   Lars Rawet  Vice ordförande 
   Maj Lovén  Kassör 
   Annika Thiam Sekreterare 
   Lena Nylöf  Medlemsansvarig 
   Eva Klintwall Hälsoansvarig 
   Lisbeth Gustad Kampanjansvarig 
   Tommy Widell Adjungerad webbansvarig 
de 
Förhinder:  Barbro Petrén Ersättare och studieorganisatör 
   Sven-Eric Bergman Ersättare 
 
1. Mötets öppnande 

Mötet öppnades av Dag Larsson som hälsade deltagarna välkomna. 
Lisbeth Gustad anförde att kallelse till dagens möte ej blivit utsänd i tillräckligt god tid 
innan mötets genomförande samt att revisorerna inte fått någon kallelse till mötet vilket de  
ska få enligt föreningens stadgar. Lisbeth framförde även att tidpunkten för dagens möte 
inte hade beslutats av en majoritet av styrelsens medlemmar varför mötet borde ställas in. 
Efter votering beslöts att mötet ändå skulle genomföras. Dag Larsson påtog sig ansvaret 
för felaktigheterna och bad om ursäkt. 

 
2. Godkännande av dagordning 

Föreslagen dagordning godkändes. 
 
3. Rapporter 

a) Föregående mötesprotokoll 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

b) Ekonomi 
Kassören hade innan mötet utsänt aktuell balans- och resultatrapport vilka godkändes 
av styrelsen. 

c) Medlemmar 
PRO Katarina har till dags dato 496 medlemmar. 

d) Framtidsgruppen 
Vid möte i gruppen beslutades att utfrågning av stadsdelspolitiker ska genomföras, 
något datum ännu ej beslutat. Angående PRO-dagen den 27 september ska annons i 
tidningen Mitt i införas. 
PRO Maria önskar bidrag till hyra för att kunna fortsätta med schackklubben. 
Inför friskvårdsdagen meddelades att PRO Högalid har material för hörselhjälp att 
låna ut. 
Lisbeth föreslår att möte med datakunniga ungdomar genomförs då många 
medlemmar har bristfälliga kunskaper inom it. 
 



 
e) Övriga rapporter 

Maj påminde om hälsodagen den 6 september vilken genomförs på Stockholms 
stadion. 

 
4. Kommande verksamhet hösten 2023 
a) Månadsmöten 

Inför Linedancegruppens uppträdande oklart om dans tillåts i lokalen på Havregatan. 
b) Pubträffar 

Pubträffar planerade till 28 september och 23 oktober. Dag och Lars planerar tillsammans. 
Festkommittén är för närvarande inte fulltalig varför styrelsen kan komma att behöva 
hjälpa till. 

c) Studiecirklarna 
Genomförs enligt plan. 

d) Festkommittén 
Birgit och Monika slutar av hälsoskäl. Dag lyssnar med Anne för att få tips om 
rekrytering. Vi får fundera på eventuell belöning för de som deltar i festkommittén. 

e) PRO-dagen den 27 september 
Vissa svårigheter med att få frivilliga att ställa upp. Beslöts att ordna ett möte med 
fikabord utanför Ringens köpcentrum ca kl. 12.00-14.00. Dag bidrar med bord och kaffe. 
Lisbeth tar med skyltar och västar. Maj lånar termosar från förrådet på Havregatan. 
Cirkelledarna kan delta och informera om sina respektive studiecirklar. 

f) Pubkvällar 
Se punkt b. 

g) Kultur och andra upplevelser 
OK enligt program. Vandringen om Potatisrevolutionen den 21 september ser vi fram 
emot! 

 
5. Öppna huset den 31 augusti 

Lena och Barbro ordna med utskick till cirkelledarna angående deras medverkan på mötet. 
Förtäring i form av kaffe med tilltugg ordnas av festkommittén. Eva informerar om 
hälsodagen.  Lena föreslår att vi möblerar med ett s.k. U-bord. Annons införs i Mitt i 
vilket Maj ordnar. 

 
6. Nästa styrelsemöte 

Nästa möte som var planerat till den 4 september ändras då flera av styrelsens medlemmar 
hade förhinder. I stället genomförs mötet i anslutning till det Öppna huset på Havregatan 
den 31 augusti kl. 16:00. 

 
7. Övriga frågor 

Inga övriga frågor förelåg varför Dag tackade deltagarna för visat intresse och avslutade 
mötet. 

 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
Annika Thiam   Dag Larsson 


